
PROCES VERBAL

incheiatazi 21.12.2022 dupä orele 10:00 cu ocazia desfä>urärii celei de a 17-a
ordinare a Consiliului local Cäline$i-Oas, convocatä de dl. Birtoc Vasile Dinu-primarul
comunei Cäline$i-Oas-prin Dispozitia 185/14.12.2022.

Consilieri prezen!i — 15 din 15 in functie: Cionca Cosmin, Cionca Ion Florin, Cicäu
Vasile, Copil loan Daniel, CordosNelu, Fanea Florin, Fanea Vasile, Gherman loan, Nichitut
Mihai, Pulbere Cristian, Märcut Dumitru Florin, Rus Joan, Rus loan Marinel, Surd Dänut,

Surd Tämas.
in salä sunt prezenti *tse cetä!eni ai comunei.
Participä la sedintä: primarul comunei dl Birtoc Vasile-Dinu Lucu! Ramona-

Märioara,secretargeneral.
Constat cä sunt indeplinite conditiile art. 137 alin (l) din OUG 57/2019 privind Codul

administrativ, cumodificärile ii completärile ulterioare si declar sedintadeschisä. De asemenea
este informat presedintele de sedin!ä cu privire la dispozi!iile art. 243, privitoare al conflictul
de interese a consilierilor locali majoritatea necesaräadoptärii fiecärei hotäråri.
Se citeste convocatorul cu ordinea de zi .

Dl primar cere suplimentarea ordinii de zi cu PROIECT de HOTÄRARE privind
organizarea retelei icolare a unitä!ilorde invätämånt preuniversitar din comuna
Cäline$i ()ai

, pentru anul }colar2023-2024
Se supune la vot ordinea de zi si se aprobä - cu suplimentarea propusä — cu 15 voturi

pentru (Cionca Cosmin, Cionca Ion Florin, Cicäu Vasile, Copil loan Daniel, Cord0$ Nelu,
Fanea Florin, Fanea Vasile, Gherman loan, Nichitut Mihai, Pulbere Cristian, Märcu! Dumitru
Florin, Rus loan, Rus loan Marinel, Surd Dänut, Surd Täma}).

Se cite*e de cätre subsemnata Lucut Ramona-Märioara - secretar general, procesul

verbal al }edinteiordinare din data de 16.11.2022.
Dupä citirea procesului verbal se discutä pe marginea problemei canalizärii. Dl primar ii
informeazä pe domnii consilieri, cä a creonat cåteva capete de sträzi care ar putea fi eliminate
din proiect, conform recomandärilor, pentru a se incadra in suma aprobatä la finan!are, dar nu
este ceva definitiv, de aceea ar trebui sa facä o intålnire ii sä stabileascä impreunä ce se va
face.

Dl Surd Tämassvine cu propunerea ca sä rämånäproiectul pentru canalizare asacum este

diferentade finantaresä vinä de la bugetul local credit in functiede sumä.
Dl primar cere sä se mentioneze in procesul verbal cä s-a stabilit ca Piatra pentru drumul

de la Hariga sa fie luatä de Ia drumurile agricole.
Dl Märcut Dumitru intreabä ce s-a intåmplat cu lucrarea de la scoaläpentrueare s-au cerut

documente justificative. I s-a räspuns cä d-na director va veni in sedin!ä pentru a aduce
clarificäri.

Dl Fanea Florin intreabä ce s-a intåmplat cu comisia nominalizatä pentru a purtanegocieri
cu privire la traseul conductei celor de la APASERV.

Dl primar le räspunde cä a discutat cu primarul de la Tår»lt si a spus cänu il intereseazä,
iar cei de la APASERV nu au decåt säreconfigureze traseul dacä nu primesc aprobarea.

Se supune la vot — Procesul verbal al $edin!ei din data de 21.12.2022 este aprobat
cu 13 voturi pentru (Cionca Cosmin, Cicäu Vasile, Cordos Nelu, Fanea Florin, Fanea Vasile,
Gherman loan, Nichitut Mihai, Pulbere Cristian, Märcut Dumitru Florin, Rus loan, Rus loan
Marinel, Surd Dänut, Surd Tämao. Cionca Ion Florin Copil loan Daniel lipsesc din sala la
momentul votului.
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Se trece la dezbaterea pe proiecte:

Punctul 1 pe ordinea de zi - PROIECT DE HOTÄRARE privind rectificarea
bugetului de venituri cheltuieli al comunei Cäline$i -Oas pe anul 2022.
Este invitatä in *edintäd-na contabilä pentru clarificäri. Aceasta informeazä Consiliul local cä
s-au primit sume defalcate, unele cu destinatiespecialä - pentru drepturile asistentilor
personali, burse - altele färä destinatie. in total 307 mii lei, care au fost repartizati pe
cheltuieli conform referatului de aprobare.
Se poartä discutiicu privire la sumele repartizate pe cheltuieli.
Sumele propuse pentru bursele fiind cu destinatiespecialä nu se modificä.
Se poartä discutii in legäturä cu pläcutele indicatoarele care urmeazä a fi amplasate pe
sträzile din comunä in urma aprobärii Nomenclatorului stradal.
Dl primar aduce in }edintämodele de pläcute ale unei firme de la care a primit o ofertä care
costä injur de 350 de lei cu tot cu stälp dar färä montaj.
Dl Surd cere sä se solicite oferte de la alte firme.
Dl CordosNelu cere sä se dea un rägaz säsolicite informatii cu privire la costuri propune sä
se lase pånä la bugetul anului viitor aprobarea sumelor pentru aceste placute.

Dl primar insistä pe acest lucru, pentru a se putea monta indicatoarele la capete de sträzi cel
putin, acest lucru fiind necesar in cazul interventiilor salvärilor ii pompierilor, sägäseascä
mai adresele.
Dl primar spune cänu poate face comanda achizitia stålpilor ii a pläcutelor pe baza
bugetului de anul viitor.
In urma discutiilor pro contra consilierii propun in unanimitate sä se aprobe la capitolul

respectiv 35 mii lei pentru inceperea procedurii de achizitie a indicatoarelor cu pläcute.

Dl Cord0$ il intreabä pe dl primar cine a pus semnul interzis pe strada Florilor, sä-l i-a jos
sä reconfigureze.
Dl primar ii räspunde cä s-a fäcut de cätre constructor cu acordul politiei, drumul respectiv
neavånd lätimea necesaräpentru douä sensuri.

Dl Cicäu Vasile spune cä ar trebuie sä se alcätuiascä la nivelul comunei o comisie privind
siguranta rutierä care sästabileascä ce indicatoare rutiere sä se amplaseze si unde.
Cåt prive$e rectificarea cu privire la bunuri servicii PSI, dl Cord09Nelu cere lämuriri cu
privire la cheltuielile care s-au facut din bugetul aprobat pentru anul in curs. De ce nu s-au
achizi!ionatuniforme?
Dl primar le räspunde cä s-au fäcut cheltuieli cu reparatiamasinii de pompieri, iar ce a mai
rämasde la capitolul respectiv nu sunt suficienti pentru achizi!ionarea de uniforme.
Dl Cordos Nelu propune ca anul viitor sä se achitionezeo masinä nouäde pompieri dotatä
complet nu va mai fi nevoie de achizitionarea de uniforme.
In urma dicu!iilor se propune sä se supunä la vot dacä sä se facä rectificare cu suma cerutä la
acest capitol. in urma votului nu se aprobä sume pentru bunuri servicii PSI cu 7 voturi
pentru ( Cionca Cosmin, Cicäu Vasile, Gherman loan, Nichitut Mihai, Pulbere Cristian, Rus
loan, Rus loan Marinel,) 8 voturi impotrivä ( Cionca Ion Florin, Copil loan Daniel, Cordos
Nelu, Fanea Florin, Fanea Vasile,Märcut Dumitru Florin, Surd Dänut, Surd Täma$
Aceeasi situatie in cazul rectificärii cu privire la suma cerutä pentru bunuri 9i servicii
autoritäti publice,7 voturi pentru ( Cionca Cosmin, Cicäu Vasile, Gherman loan, Nichitut
Mihai, Pulbere Cristian, Rus loan, Rus loan Marinel,) 8 voturi impotrivä ( Cionca Ion
Florin, Copil loan Daniel, Cord0i Nelu, Fanea Florin, Fanea Vasile,Märcut Dumitru Florin,

Surd Dänut, Surd Täma9 .

In ceea ce prive$e suma propusä pentru Reactualizarea SF-ului pentru canal nu mai este
necesarä rectificarea.
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Se dä cuvåntul d-nei director a Scolii Gimnaziale care prezintä trei facturi
proforme pentru cheltuielile efectuate. Aceasta incearcä sä le explice consilierilor locali, ce
lucräri s- au mcut la grädini!a cu program normal din Cäline$i-Oa>, pentru care solicitä
pentru a doua oarä sume pentru achitarea lucrärilor $i de ce nu pot fi plätite din cei 3 milioane
de lei aprobate la inceputul anului.
Este vorba de o reparatie/reamenajare, nu s-a mcut un proiect pentru o investitie nouä.
Dl Surd Täma$ spune cä acesta a fost scopul alocärii acelei sume pentru }coalä, sä se facä
toate lucrärile necesare.
Dl. Pulbere Cristian intreabä despre ce sumä este vorba cat s-a cheltuit din bugetul ce a fost

alocat }colii pentru acest an, iar atunci cånd se fac reparatii pe sumemari ar trebui sä fie
pentru a nu fi discu!ii de acest fel.

D-na director cere consilierilor säaprobe trecerea acelei sume de la investitii pentru a se putea
pläti cheltuiala acestor reparatii.
Dl Cicäu Vasile intervine ii spune cäeste vorba de aproximativ 200 mii lei ii ar trebui

rezolvat acum.
Dl Fanea Florin intreabä ce cheltuieli s-au mcut din cei 3 milioade de lei.
Dl primar ii raspunde cä s-au plätit proiectele pentru amenajarea curtii asa cum s-a cerut de
cätre consilieri in iedintele anterioare.
Dl Surd Täma$ spune cä s-a alocat acea sumä de 3 milioane pentru a se face tot ce este

necesar. De ce ati impärtit-o pe bucäti, ca sä o puteti da pe incredintare directä?
Dl primar spune cä acei bani au fost dusi in situatiade a nu putea fi folositi nici de d-na
director a scolii dar nici de primar. Investitiilele face primaria,nu >coala, aceasta poate face
doar repara!ii.
D-na director cere consilierilor sä ia in considerare faptul cä e necesar a plati facturile de
curent care nu suntmici de loc. De asemene are de achitat pentru lucrärile la hidrantii interiori

la conductele de apä, respectiv 1 1 mii de lei ii 16 mii lei.
in aceste conditii consilierii sunt in unanimitate de acord sä acorde 40 de mii de lei pentru
cheltuieli de functionare la }coalä.
Astfel rämån185 de mii lei care sunt redirectionati la asistentasocialä, lucru cu care au fost

deacord 11 consilieri (Cionca Cosmin, Cionca Ion Florin, Cicäu Vasile, Copil loan Daniel,
Cordos Nelu, Fanea Florin, Fanea Vasile, Märcut Dumitru Florin, Rus loan, Surd Dänut,
Surd Täma$. Gherman loan, Nichitut Mihai, Pulbere Cristian, Rus loan Marinel lipsesc din
salä lamomentul votului.

Se supune la vot PROIECTUL DE HOTÄRÄRE privind rectificarea bugetului de
venituri cheltuieli al comunei Cäline$i -Oa} pe anul 2022 cu modificärile de mai sus,
aprobate in urma discutiilor purtate pentru fiecare punct propus pentru rectificare se aprobä

cu 11 voturi pentru ( Cionca Cosmin, Cionca Ion Florin, Copil loan Daniel, Nelu,

Fanea Florin, Fanea Vasile, Märcu! Dumitru Florin, Rus loan, Rus loan Marinel, Surd Dänut,
Surd Tämao, 2 abcineri(Cicäu Vasile ii Pulbere Cristian).Nichitut Mihai Gherman loan
lipsesc din salä la momentul votului.
HOTÄRAREA Nr. 31 / 21.12.2022 privind rectificarea bugetului de venituri cheltuieli

al comunei Cäline$i -Oas pe anul 2022 - adoptatä cu 11 voturi pentru ( Cionca Cosmin,
Cionca Ion Florin, Copil loan Daniel, Nelu, Fanea Florin, Fanea Vasile,Märcut
Dumitru Florin, Rus loan, Rus loan Marinel, Surd Dänut, Surd Täma$, 2 abtineri(Cicäu

Vasile Pulbere Cristian). Nichitut Mihai 9iGherman loan lipsesc din salä la momentul
votului.

Punctul 2 pe ordinea de zi - PROIECT DE HOTÄRARE privind aprobarea
Documentatiei tehnice pentru obtinereautorizatieide construire si a Devizului estimativ
pentru investitiaa,Amenaiare curte Scoala in localitatea Cälinesti-
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Oas, iudetul Satu Mare" - proiect respins cu - 4 voturi pentru ( Pulbere Cristian, Rus
loan Marinel,CicäuVasile, Rus loan ), 6 voturi impotrivä ( Fanea Vasile, Märcut Dumitru
Florin,Surd Täma}, Surd Nelu, Cionca loan Florin). Lipsesc din salä la
momentul votului Fanea Florin, Copil loan Daniel, Gherman loan, Nichitut Mihai,Cionca
Cosmin.

Punctul 3 pe ordinea de zi - PROIECT DE HOTÄRARE privind stabilirea
aprobarea impozitelor taxelor locale precum a taxelor speciale pentru anul 2023.
Este invitat in sedintäpentru clarificäri Maritean Ovidiu -consilier impozite taxe.Este
intrebat ce modificäri s-au adus proiectului fatä de anul trecut.
Se räspunde cämodificarile sunt cu privire la coeficientul de inflatie, iar taxa de bran*arela
apä a fostmodificatä de la 13 la 50 de lei.
Se poartä discutii cu privire la faptul ca s-a propus märirea taxei pentru toti
consilierii sunt decord cä aceasta sä rämånäcum a fost adicä 13 lei, prin urmare se supune la
vot aceastä modificare si se voteazä ca taxa pentru bransare särämånäla 13 lei cu 13 voturi
pentru(Cionca Cosmin, Cionca Ion Florin, Cicäu Vasile, Copil loan Daniel, CordosNelu,
Fanea Florin, Fanea Vasile, Pulbere Cristian,Märcut Dumitru Florin, Rus loan, Rus loan
Marinel, Surd Dänut, Surd Tämas). Gherman loan ii Nichitut Mihai lipsesc din salä la
momentul votului.
Ne mai fiind alte discutii se supune la vot proiectul de hotäråre cu modificarea de mai sus

este aprobat cu 11 voturi pentru ( Cionca Ion Florin, Cicäu Vasile, Copil loan Daniel,
Cord0i Nelu, Fanea Florin, Fanea Vasile, Pulbere Cristian, Märcut Dumitru Florin, Rus loan,

Rus loan Marinel, Surd Dänut,). Gherman loan, Nichitut Mihai, Cionca Cosmin Surd
Tämai lipsesc din salä lamomentul votului.

HOTÄRÄREANr. 32 / 21.12.2022 privind stabilirea aprobarea impozitelor
taxelor locale precum a taxelor speciale pentru anul 2023 - este adoptatä cu 11 voturi
pentru ( Cionca Ion Florin, Cicäu Vasile, Copil loan Daniel, Cord09Nelu, Fanea Florin,

Fanea Vasile, Pulbere Cristian, Märcut Dumitru Florin, Rus loan, Rus loan Marinel, Surd
Dänut,). Gherman loan, NichitutMihai, Cionca Cosmin Surd Täma9 lipsesc din salä la
momentul votului.

Punctul 4 pe ordinea de zi - PROIECT DE HOTÄRARE privind stabilirea salariilor
de bazä pentru functionarii publici personalul contractual din cadrul Aparatului de
specialitate al Primarului comunei Cäline$i-Oa}.

Inainte de incepere dezbaterilor pe marginea proiectului le aduc la cuno$intäd-lor
consilier cä indicii propu$ au fost calculati cu respectare prevederilor legale, cu respectarea
principiilor legii salarizärii, cu respectarea ierarhiei func!iilor gradelor iar dacä in urma
modificärilor care vor fi aduse proiectului initial vor fi neconcordantecu privire la respectarea
ierarhiei functiilor ii gradelor eu nu voi contrasemna hotärårea.

Proiectul in forma propusä de initiator nu este aprobat de consilierii locali iar dupä
discutii aprinse se propune de cätre pre*edintele de }edintä, dl Nelu, modificarea

indicilor din proiectul de hotäråre initiat de dl primar, dupä cum urmeazä:
Anexa 1, litera b - Functii publice de executie:

Consilier grad profesional principal de la 2,15 la 2,53

Consilier grad profesional asistent de la 2,12 la 2,52
Referent de specialitate-SSD - superior de la 2,11 la 2,51

-principal de la 2,06 la 2,50

-asistent de la 2,01 la 2,49
Referent -M - superior de la 2,1 la 2,48



-principal de la 2,05 la 2,47
-asistent de la 2 la 2,46

Anexa 2, litera b
—punctul 8 din tabel de la 1,45 la
-punctul 11 din tabel — muncitor calificat I - de la 1,8 la 2,04

- muncitor calificat II — de la 1,7 la 2,03
- muncitor calificat III — de la 1,6 la 2,02
- muncitor calificat IV - de la 1,55 la 2,01

Se supune la vot proiectul de hotäråre cumodificärile de mai sus este aprobat cu 8
voturi pentru (Cionca Cosmin, Cicäu Vasile, Copil loan Daniel, Cordos Nelu, Fanea Vasile,
Märcut Dumitru Florin, Surd Dänut, Surd Täma$ ), 3 voturi tmpotrivä (Pulbere Cristian,
Rus loan Rus loan Marinel) ii o abtinere(Fanea Florin). La momentul votului lipsesc din
salä 3 consilieri Nichitut Mihai, Gherman loan ii Cionca loan Florin.

HOTÄRÄREA Nr. 33 / 21.12.2022 privind stabilirea salariilor de bazä pentru
functionarii publici personalul contractual din cadrul Aparatului de specialitate al
Primarului comunei Cälin#ti-Oa$ - adoptatä cu 8 voturi pentru (Cionca Cosmin, Cicäu
Vasile, Copil loan Daniel, Cord0} Nelu, Fanea Vasile,Märcut Dumitru Florin, Surd Dänut,
Surd Tämas ), 3 voturi impotrivä (Pulbere Cristian, Rus loan Rus loan Marinel) ii o
abtinere(Fanea Florin). La momentul votului lipsesc din salä 3 consilieri Nichitut Mihai,
Gherman loan Cionca loan Florin.

Dupä exprimarea votului revine in sala de $edin!ädl Gherman loan, insä presedintele de
>edintä majoritatea consilierilor au plecat din salä am spus cä sedintanu s-a terminat ii
mai sunt cåteva puncte pe ordinea de zi.

Deoarece consilierii nu au revenit in salä au rämasdoar 2 consilieri Rus loan ii
Gherman loan, dl primar subsemnata-secretar genera I-am declarat sedin!a inchisä,

rämånånd proiecte de pe ordinea de zi nedezbätute, iar strategia de dezvoltarea localä a
comunei nu a mai putut fi prezentatä.
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